
Záois
ze ?. zasedání Školské radv Základní školv Boskovice, příspěvková oreanizace

konaného dne 11. 10. 2017 na odloučeném pracovišti Sušilova 28

Přítomni: dle prezenční listiny
Host: RNDr. Vladimír Ochmanský - ředitel školy

Program: I. Zahájení
2. Kontrola plnění úkolů
3. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok

2016l20I7
4. Různé

Program byl počtem 6 hlasů jednomyslně schválen,

ad 1) Jednání zahqilpředseda Mgr. Čestmír Sekanina. Provedením zápisu zasedáni školské
rady z 11" 10.2017 bylapověřena Mgr. MilenaTichá.

ad 2) Kontrola plnění úkolů

Z 6, zasedáni Školske rady nevyplynuly žádné úkoly,

ad 3) Projednání a schválení Výroění zprávy o činnosti školy za školní rok 2016/2017

Byla projednána výroční zpráva o činnosti školy. Proběhla obsáhlá diskuze po
jednotlivých bodech YZ, dotazy zodpověděl ředitel ZŠ.

Po projednání bylo hlasováno a přijato následující usnesení:

:.t Št<olská rada projednala a schvaluje Výročni zptávuo činnos,ti školy za školní rok
201612017.

Hlasování: 7 pro * jednomyslně schváleno.

ad 4) Různé

PaedDr. Eva Tichá: Pro školní rck2017-2018 byl aktualizovaný školní vzděIávaci program
Skola mnoha možností. Aktualizovaný dokumentje pro pedagogy
umístěn v datové síti Public a v nejbližši době btlde také na webových
stránkáeh školy.



RNDI. Vl. Ochmanský: Pan ředitel informoval o přípravě voleb do školské rady, které
proběhnou 16.II.2017, kdy veškeré informace budou umístěny na
webových stránkách školy. Dále krátce inťormoval o plánovaných
opravách oplocení na pracovišti Slovákova.

Usnesení:

3.1 . Školska rada projednala a schvaluje Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok
20í612017.

V Boskovicích dne II.I0. 2017

Zapsal pověřený člen školské raďy: Mgr. Milena Tichá /d:a*", q4-á,,/

Předseda školské rady: Mgr. Cestmír Sekanina
á-/


